

WORLD PREMIERE
WHEN A VISION BECOMES REALITY

MISSION POSSIBLE

||||| racing with handicap

GOES

8-9-10 JANUARY 2015

24

DUBAI
TOURING, GT CARS & 24H SPECIALS

Hankook



TEAM
PRINCIPAL

RAINER KÜSCHALL  SWITZERLAND

Email: r.kueschall@bluewin.ch

Mobile: +41793204121

www.kueschall.com



Rainer broke his neck at a high level in age sixteen in a diving accident, since then remain quatruplegic. In rehabilitation time wheelchair sport became his life motivation. **He became a wheelchair racer and ending his sports career by braking world records up to the marathon and winning 21 paralympic medals in 7 olympic Games.** Motivated to help others he founded the **Küschall AG** wheelchair company, designing and producing the most innovative ultralight wheelchairs worldwide and became a legend of this industry. After his sports career he get passioned about car racing and was first quatruplegic, racing an international sportscar championship.

The goal of gustav and him is breaking walls again and creating the world first only paralised racecardriver team to race the endurance 24hrsdubai and finish !



Rainer brach sich das Genick an hoher Stelle mit sechzehn Jahren bei einem Tauchunfall und ist seither querschnittgelähmt. In der Rehabilitation wurde Rollstuhl Sport zu seiner Lebensmotivation. **Er wurde Rollstuhl Rennfahrer, brach Weltrekorde bis hoch zum Marathon und gewann bis zu seinem Karriereende 21 paralympische Medaillen in 7 olympischen Spielen.** Motiviert um anderen zu helfen, gründete er die **Küschall AG**, konstruierte und produzierte die **Innovativsten und leichtesten Rollstühle** weltweit und wurde zu einer Legende in dieser Branche. Nach seiner sportlichen Karriere entdeckte er seine Passion zu Autorennen und war der erste mit hoher Querschnittlähmung, welcher an einer internationalen Sportwagen-Meisterschaft teilnahm.

Das Ziel von Gustav und ihm ist es erneut Mauern einzureißen und das weltweit erste Team mit querschnittgelähmten Fahrern zu formieren und an dem 24h Rennen in Dubai teilzunehmen und das Ziel zu erreichen.

www.missionpossibleracing.com

